
 
 
 

P R O C E S   V E R B A L 
   Încheiat  astazi 21.04.2021    în  ședință ordinară a Consiliului local a Consiliului Local Morunglav, 
 

DOMNILOR CONSILIERI, 
        Ati  fost convocati in sedinta extraordinară prin dispozitia primarului comunei nr. 80 din 16.04.2021 
si convocarea nr.   3765 din 16.04.2021  ,afisata public. 
     Din consultarea condicii de prezenta rezulta ca la sedinta participa un număr de toti cei 11   consilieri 
ce compun Consiliul Local Morunglav. 
                  D-na secretar precizeaza ca in conformitate cu prevederile art. 123 din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ , presedintele de sedinta ales pentru 3 luni consecutiv prin H.C.L. nr. 3 din 
18.01.2021  este domnul    Ciorîcă Ion  .   
      În contextul actual al situației epidemiologice și al condițiilor speciale impuse de criza 
sanitară, ședinta Consiliului  Local Morunglav nu este publică, având loc în cadru restrâns, cu 
respectarea strictă a regulilor de triaj epidemiologic, a normelor și măsurilor igienico-sanitare 
pentru prevenirea și combaterea efectelor pandemiei de COVID -19. 
               D-na secretar precizeaza ca prin Ordinul Prefectului Județului Olt nr. 486/30.10.2020  s-a 
constatat  îndeplinirea condițiilor legale de constituire a Consiliului Local al comunei Morunglav ;  
   Așa cum ati luat la cunostiinta din invitatia inaintata  de d-na secretar, tinandu-se cont de propunerile 
dumneavoastra si de problemele aparute pe parcurs va rog sa-mi permiteti sa va prezint și următoarele 
puncte de pe ordine de zi : 
1.Proiect de hotarare referitor la : Aprobarea bugetului local de venituri și cheltuieli pentru anul 
2021.     

                                                                                         Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 

2.Proiect de hotărâre referitor la: Aprobarea Strategiei anuale de achiziţie publică pe anul 
2021 a Primariei comunei Morunglav   .                                                                       
                                                                                                    Inițiator : Primar,Cărămizaru Nicolae  
3. Proiect de hotărâre referitor la: Aprobarea structurii organizatorice,  a statului de funcţii si 
numarului de personal pentru aparatul de specialitate al primarului  comunei Morunglav si ale 
institutiilor publice din subordinea Consiliului Local. 
                                                                                                    Inițiator : Primar,Cărămizaru Nicolae  
4.Proiect de hotărâre referitor la: Stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2022 

Inițiator : Primar,Cărămizaru Nicolae 
5. Proiect de hotărâre referitor la: Alegerea președintelui de ședință pentru lunile mai  – iulie 
2021. 
                                                                         Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
6. Diverse. 
    Având în vedere prevederile art. 1 și 2 din Legea nr. 55/2020 privind unele masuri pentru 
prevenirea si combaterea efectelor pandemiei de COVID-19,cu modificările și completările ulterioare,,  
Consiliul local Morunglav  a fost convocat în scris,  documentele înscrise în proiectul ordinii de zi al 
ședinței au  puse la dispozitia consilierilor locali în format letric prin comunicare la domiciliu  si trimise  
spre avizare Comisiilor de specialitate ale Consiliului local Morunglav . 
 Pentru formularea de întrebări și amendamente ,pentru depunerea materialelor și pentru exprimarea 
votului consilierii prezenți  la ședință respectă distanțarea  minima de 1,5 m intre oricare doua 
persoane apropiate. 
Se supune la vot ordinea de zi : 

                                 Cine este  pentru = 11 consilieri  
                                 Cine este împotiva— 
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                                 Cine se abține --- 
  Cu votul  a celor 11  consilieri prezenti se aproba ordinea de zi . 

      Domnul presedinte de sedinta asigura Consiliul local ca sedinta se va desfasura in cele mai bune 
conditii cu respectarea prevederilor legale si propune  ca la sedinta interventiile si luarile de cuvant sa fie 
concise si numai pe punctele de pe ordinea de zi, iar consilierii care perturba lucrarile sedintei sa fie 
sanctionati. 
         În conformitate cu prevederile art. 138 alin. 15 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ , 
secretarul comunei prezintă membrilor Consiliului local procesul verbal al ședintei anterioare pentru a 
da posibilitatea acestora de al contesta și de a putea cere menționarea exactă a opiniilor exprimate în 
ședința anterioară. 
    Nu au fost exprimate contestații la procesul verbal fapt pentru care secretarul solicită președintelui de 
ședință ,supunerea la vot.  
 
 D-l. presedinte de  sedinta ,   propune supunerea la vot : 
                   Cine este pentru-11  
                   Cine se abtine — 
                   Cine este impotriva  - 
  Cu votul  a celor 11 consilieri prezenti se aproba procesul verbal al sedintei anterioare .    
 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi : 
      Proiect de hotărâre referitor la: Aprobarea bugetului local de venituri și cheltuieli pentru anul 
2021.     
Se trece la discuții. 
    Domnul Primar ,vă prezint hotărârea iar dacă dumneavoastră aveți întrebări ,domnul contabil este 
prezent aici și va răspunde . 
Domnul consilier local – Gheorghe Mihai  - ați prevăzut la Căminul cultural cheltuieli de personal  35.000 
lei ,aveți în vedre să angajați ? 
Domnul primar ,da intenționăm să angajăm ,deoarece domnul Langă cu 1 ianuarie este pensionar  
Domnul consilier local – Gheorghe Mihai  - îl țineți la cămin ? 
Domnul primar, nu ,va face activitate peste tot , dar nu vom neglija nici cultura ,avem un ansamblu vom 
încerca să continuăm activitatea cînd va dispărea  pandemia și timpul ne va permite . 
Deasemenea vreau să vă fac precizarea că pentru biserici am prevăzut suma de 30.000 lei ,fiecare cîte 
10.000 lei ,dar vor primi aceste sume numai după ce vor depune documente justificative .  
      Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț ,apărarea 
ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și urbanism,administrarea 
domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz 
consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  socială, 
protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  învățământ 
,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 14  din 21.04.2021 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi :  
      Proiect de hotărâre referitor la: Aprobarea Strategiei anuale de achiziţie publică pe anul 
2021 a Primariei comunei Morunglav   .   
Se trece la discuții .       
Domnul primar – acest punct este strict legat de buget ,în acest plan am prevăzut toate cheltuielile pe 
care ne propunem să le facem inclusiv investițiile pe anul 2021 .    
      Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț ,apărarea 



ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și urbanism,administrarea 
domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz 
consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  socială, 
protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  învățământ 
,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 15  din 21.04.2021 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi :  
      Proiect de hotărâre referitor la: Aprobarea structurii organizatorice,  a statului de funcţii si 
numarului de personal pentru aparatul de specialitate al primarului  comunei Morunglav si ale 
institutiilor publice din subordinea Consiliului Local. 
          Se trece la discuții. 
    Domnul Primar- după cum știți avem organigrama din 22 posturi  , din care 8 sunt vacante  .      
     Domnul consilier local – Gheorghe Mihai  -intenționați să le ocupați pe toate ? 
Domnul primar – nu – pe viitor avem în vedere completarea organigramei pentru serviciul de alimentare 
cu apă . 
    Domnul consilier local – Ionică Marius Vasile – după finalizare predați la cei de la Compania de apă ? 
Domnul primar- nu ,nu vom delega serviciul către compania de apă , de la această investiție nu s-au 
cheltuit toți banii ,vor vedea ce se mai poate realiza ,ori monitorizare SAGA  ,adică pompele să pornescă 
automat ,să arate calitatea apei ,presiunea ,asa cum propune constructorul . 
Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru programe 
de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț ,apărarea ordinii 
publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și urbanism,administrarea 
domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz 
consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  socială, 
protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  învățământ 
,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 16  din 21.04.2021 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi :  
      Proiect de hotărâre referitor la: Stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2022 
Se trece la discuții. 
Domnul primar – indexăm impozitele și taxele locale cu 2,6% rata imflației așa cum prevede legislația  
,noi nu punem alte  cote adiacente . 
Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru programe 
de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț ,apărarea ordinii 
publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și urbanism,administrarea 
domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz 
consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  socială, 
protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 



Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  învățământ 
,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 17  din 21.04.2021 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi :  
      Proiect de hotărâre referitor la: Alegerea președintelui de ședință pentru lunile mai  – iulie 
2021. 
Este propus domnul Gheorghe Mihai . 
Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru programe 
de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț ,apărarea ordinii 
publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și urbanism,administrarea 
domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz 
consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  socială, 
protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  învățământ 
,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 18  din 21.04.2021 
 
Se trece la ultimul punct – intrebări interpelări. 
Domnul primar – vă mulțumesc tuturor celor care v-ați implicat în campania  de igienizare a comunei 
,domnul Niță,domnul Gheorghe ,domnul Stănică,dl. Nicolaide care s-au implicat intens. 
 Vreau să vă informez că începând de vinerea aceasta se va ridica și gunoiul menajer din două în două 
săptămâni ,iar cel selectiv va rămâne la fel ,în fiecare zi de vineri. 
Trebuie să stabilim locurile unde vom amplasa containerele  mari . 
 Domnul consilier local – Gheorghe Mihai  - platformele sunt rare ,trebuie găsită o modalitate ca aceste 
containere să nu poată fi plimbate de colo -colo , sau mai rău mutate noaptea în mijlocul drumului. 
 Domnul primar – pe 26 aprilie amplasăm containerele ,la prima colectare vreau să fim toți prezenți . 
 Deasemenea informați oamenii să intre pe pagina noastră de internet pentru a accesa diferite informații 
Doamna consilier local – Barcan Marinela – trebuie făcută curățenie și la podul de lângă gospodăria mea. 
Domnul primar ,vom discuta și găsim soluție și pentru zona respectivă,trebuie să ne aliniem și noi 
civilizației . 
Domnul consilier local –Ionică Marius – la Bărăști mai aduceți piatră sau nisip pe strada mijlocie? 
  Domnul primar ,sunt multe zone cu probleme ,azi am aprobat bugetul – vedem cum putem gestiona 
situația pentru întreaga comună. 
      Domnul presedinte de ședinta constată că au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi. 

   Se declara lucrarile sedintei închise. 
   Pentru care am incheiat prezentul proces verbal.   
21.04.2021 
    
         PRESEDINTE DE SEDINTA ,                                                                SECRETAR GENERAL, 
     CONSILIER LOCAL,CIORÎCĂ ION                                                        POPA MARILENA 
 
 
 
 
 
 


